
 

 

 

 

Interview met Guy POLDERS, lijsttrekker voor de gemeenteraadsverkiezingen van oktober 2012 in 

Schaarbeek  

 

 

Beste Guy, 2,2 % in Schaarbeek, geen verkozene, niet een beetje teleurgesteld ? 

 

Als je deelneemt aan de gemeenteraadsverkiezingen, dan doe je dat uiteraard van uit het oogpunt 

om resultaat te halen. Weliswaar heeft onze partij in Schaarbeek geen zetel kunnen bemachtigen, 

maar onze verkiezingsuitslag oogt niet zo slecht. Als nieuwe afdeling die slechts een jaartje actief 

is, hebben we toch meer dan 1.100 Schaarbekenaren kunnen overtuigen om voor ons te 

stemmen. En zulks in een gemeente met een slinkend aantal Nederlandstaligen.Niet zo slecht te 

meer daar Nederlandstalige kandidaten die gebruik maken van de geoliede machinerie van 

Franstalige partijen niet of nauwelijks verkozen raken. 

 

 

De uittredende meerderheid Lijst van de Burgemeester/Ecolo-Groen wordt uitgebreid met het 

CDH, gaat dat een invloed hebben op het beleid de komende zes jaar ? 

 

We vinden in het verkiezingsprogramma van CDH (niet in het Nederlands beschikbaar) 

onmiskenbaar enkele boeiende punten terug, ook op taalvlak; sportieve taalstages, een taalplan 

voor leefloners en werklozen;… Het blijft echter de vraag of CDH, daar de twee CD enV-

kandidaten niet verkozen zijn, dit ook hard zal maken in het Schepencollege. We kennen de 

rabiate anti-Vlaamse houding van CDH op Brussels en nationaal niveau,…, dus ik heb mijn 

twijfels. CDH is geen vijfde wiel aan de wagen in het Schepencollege. Met bevoegdheden als 

Huisvesting, Mobiliteit, Financiën en Parkeerbeleid wordt de partij duidelijk beloond voor het 

bieden van weerstand aan de lokroep van een olijfboomcoalitie. 

Het wordt inderdaad uitkijken naar de wijze waarop Denis Grimberghs zijn bevoegdheden zal 

invullen. 

 

 

De grootste verrassing van deze verkiezingen was de bijzonder lage score van de MR. Hoe 

verklaart u dat ? 

 

Voor mij persoonlijk was het magere resultaat van MR geen grote verrassing. Ere wie ere toekomt. 



Ik wens geen apologie van Dhr. Clerfayt te schrijven, maar toch is het duidelijk dat onder zijn 

bewind Schaarbeek een sprong voorwaarts heeft genomen. De Schaarbekenaar heeft hem 

hiervoor beloond. Politiek is psychologie: ik denk dat MR-schepen en –lijsttrekker G. Verzin zijn 

persoonlijke ambitie (het bekomen van de burgemeesterssjerp) te sterk in de verf heeft gezet. De 

campagne werd daardoor inhoudelijk afgeleid en veranderde in een titanenstrijd die hij onmogelijk 

kon winnen. 

Neen, het meest opvallende feit van deze verkiezingen is de groeiende sociale tweespalt tussen 

Oost- en West-Schaarbeek en de politieke vertaling ervan. Het volstond om tijdens de periode 

voorafgaand aan de verkiezingen de straten van het Noordkwartier te doorkruisen om te beseffen 

hoezeer de allochtonen hun hart hebben verpand aan de PS. Bij uitstek een partij die integratie en 

inburgering niet hoog in haar vaandel schrijft en die maar al te graag met haar laissez-faire 

houding zieltjes wil winnen. 

 

 

MR en PS gaan ongetwijfeld een harde oppositie voeren. Hoe gaat de N-VA haar stem laten horen 

? 

 

Oppositie voeren buiten de gemeenteraad is inderdaad geen sinecure, maar in de Schaarbeekse 

case is onze positie misschien een voordeel. De kans is groot dat de gemeenteraadszaal gevuld 

wordt door het gekrakeel van 3 grote blokken (meerderheid, MR en PS) die elkaar het licht in de 

ogen niet zullen gunnen. Buiten de gemeenteraad hebben we de mogelijkheid op een rustige wiize 

de beslissingen van de meerderheid te bekijken en te evalueren, en onze mening met 

persberichten en met behulp van onze communicatiemiddelen bekend te maken. 

 

 

Wat zijn de onderwerpen waar de N-VA zich de komende zes jaren vooral zal op toespitsen ? 

 

Het verder uitbouwen van de plaatselijke werking is onze eerste prioriteit. Tijdens de campanje 

hebben we vele contacten kunnen leggen en hebben we mensen ontmoet die belangstelling 

betonen om hun steentje bij te dragen. We gaan dit dan ook trachten te verzilveren. Vervolgens zal 

onze aandacht gaan naar een betere naambekendheid van N-VA en van haar standpunten. Een 

goede communicatie via ons huis aan huis-blad, de site en andere middelen is van essentieel 

belang. N-VA wekt ook interesse op bij niet-Nederlandstaligen en daarom zullen we werk maken 

van communicatie, naast het Nederlands, in het Frans en het Engels. En,…, dan heb je uiteraard 

de voorbereiding van de campanje voor de federale en gewestverkiezingen van 2014. Brussel 

wordt tijdens deze verkiezingen ongetwijfeld een “hot issue”. Wat het inhoudelijke betreft: mobiliteit 

wordt de komende jaren een harde noot om kraken; integratie, inburgering en onderwijs worden, 

gezien de evolutie van de bevolking steeds belangrijker; talenkennis wordt steeds fundamenteler 



in de zoektocht naar werk. 

 

 

Mobiliteit in al zijn aspecten dreigt een harde dobber te worden in Schaarbeek de komende jaren. 

Wat zijn de drie topprioriteiten terzake die u graag voor 2018 gerealiseerd wil zien ? 

 

Op het gebied van de grote Schaarbeekse mobiliteitsproblemen belanden we willens nillens bij het 

stokpaardje van N-VA: gewestelijke aanpak; intergemeentelijke samenwerking. 

Geen van de drie meest urgente mobiliteitsproblemen in Schaarbeek, verminderen van de 

dagelijkse verkeerstoevloed (Gewestelijk Express Net, randparkeren,…), herinrichting van het 

chaotische Meiserplein, mobiliteitsplan in het Noordkwartier, kunnen opgelost worden zonder 

intergemeentelijk en gewestelijk ingrijpen.  

 

 

Adelheid Byttebier (Groen!) wordt de nieuwe Vlaamse schepen. Waar zou zij zich best op 

concentreren ? 

 

Antwoord : Het bevoegdheidspakket van de nieuwe Vlaamse Schepen is niet bepaald in omvang 

toegenomen. Integendeel: met het pakket “Nederlandstalig Onderwijs, Nederlandse Cultuur en 

Gelijke Kansen” weeg je niet zwaar in het Schepencollege. 

Tijd te over dus om zich te concentreren op dingen die blijven aanslepen: 

- Het Nederlands in het gemeentelijk blad Schaarbeek-info laat nog steeds te wensen over. 

Een 50/50 verhouding NL/FR lijkt bovendien mij een evidentie. 

- Het Nederlands in het gemeentehuis kan nog steeds beter. 

- De uitstraling van het gemeenschapscentrum De Kriekelaar kan beter. Ook een meer 

pluralistische openheid van het centrum naar alle Vlamingen, van welke strekking dan ook, 

is nodig. 

- Het hoera-geroep rond het eerste Nederlandstalige basisschooltje heeft de aandacht wat 

afgeleid van het feit dat de containers er nog steeds staan. Daar is dus nog werk aan de 

winkel. 

- Uiteraard dat tweede Nederlandstalige basisschooltje 

- Het probleem met De Muziekladder is nog steeds niet van de baan. 

- Een klaar, transparant gebruik van de Lombardgelden. 


